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Protokół 

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej

w dniu 24 lutego 2010 roku

Obecni

1. Radna Grażyna Strączek Przewodnicząca              obecna
2. Radny Ireneusz Gawroński Z – ca Przewodniczącego nieobecny
3. Radny Marcin Musiał obecny
4. Radna Jolanta Moćko     nieobecna
5. Radny Wiesław Konderak obecny
6. Radny Andrzej Świątek obecny
7. Radny Władysław Oczkowicz obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek, Kierownik wydziału Edukacji i 
Polityki Społecznej – Agnieszka Pilarek - Słabikowska

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Wydatkowanie środków budżetowych przez MZGK – zakres przedmiotowy i finansowy 
wykonawstwa własnego i systemem zleconym za 2009r.

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące

Komisję prowadzi Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  

Sprawa dot. trybu ustalania i rozliczania dotacji ( uchwała dot. zamiany )

Temat omawia – Kierownik wydziału Edukacji i Polityki Społecznej – Agnieszka Pilarek - Słabikowska

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Proszę o przegłosowanie

Głosowanie

      4  głosy
      0  głosów przeciw
      1  głos wstrzymujący się  

uchwała została podjęta



Sprawozdanie z inwestycji prowadzonych przez MZGK za 2009 rok – wydatkowanie środków budżetowych 
przez MZGK zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i systemem zleconym

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Jolanta Bednarska Kierownik wydziału Gospodarki Komunalnej 
3. Radny Czesław Badura
4. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek
5. Radny Marcin Musiał
6. Radny Andrzej Świątek
7. Skarbnik Miasta – Urszula Polak  Wałek

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Kto z państwa jest za przyjęciem sprawozdania MZGK

Głosowanie

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się    

Radny Andrzej Świątek nie głosował ze względu na nie udzielenie informacji

Sprawozdanie zostało przyjęte

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Na wniosek Radnego Władysława Oczkowicza Przewodniczącego Komisji Rozwoju
wytypowałam z Komisji Finansowej Radnego Andrzeja Świątka, aby wziął udział w posiedzenia Komisji 
Rozwoju proszę o informacje z przebiegu obrad Komisji Panie Radny

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek
3. Radny Andrzej Świątek
4. Sekretarz Miasta – Dorota Bąk

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Kto jest za przyjęciem informacji dot. Kina Uciecha

Głosowanie

      2  głosy za
      0  głosów przeciw



      2  głosy wstrzymujące się    

uchwała została podjęta

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Kto jest za przyjęciem repatrianta proszę o głosowanie

Głosowanie

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się    

uchwała została podjęta

Promocja Miasta kierunki działania plany na przyszłość 750 lecie

Temat omawia Kierownik wydziału Promocji Miasta – Wojciech Maćkowski

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek
2. Kierownik wydziału Promocji Miasta – Wojciech Maćkowski
3. Radny Marcin Musiał
4. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek
5. Radny Władysław Oczkowicz
6. Radny Andrzej Świątek

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Kto z państwa jest za przyjęciem programu dot. Promocji Miasta

Głosowanie

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

informacja została przyjęta

Przyjęcie programu Ładne Miasto

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Czy są pytania do tego tematu



Głosowanie

      4  głosy za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

Uchwała została podjęta

Radny Andrzej Świątek nie głosował

Zmiany w budżecie 

Zmiany w budżecie omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Głosowanie

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

Uchwała została podjęta

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Sprawa udzielenia przez Gminę Czeladź dotacji na prace konserwatorskie,
restauratorskie i budowlane polegające na wykonaniu podświetlenia bryły zabytkowego
kościoła parafialnego św. Stanisława B.M. w Czeladzi

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Czy są pytania uwagi

Głosowanie

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

Uchwała została podjęta

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Sprawa zasad i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym
przypadających Gminie Czeladź oraz jednostkom organizacyjnym Gminy
Czeladź

Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

DYSKUSJA



W dyskusji udział wzięli

1. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek
2. Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radny Marcin Musiał

Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Sprawa regulaminu ZIK czy są jakieś pytania dot. tego materiału

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radny Andrzej Świątek
2. Radny Władysław Oczkowicz
3. Przewodnicząca Komisji – Grażyna Strączek

Głosowanie dot. regulaminu dostarczania wody ZIK

      5  głosów za
      0  głosów przeciw
      0  głosów wstrzymujących się  

uchwał została podjęta 

Komisję prowadzi Przewodnicząca Komisji –   Grażyna Strączek  
Zamykam posiedzenie Komisji Finansowo - Budżetowej

    protokołował                                                                                                              Przewodnicząca
Krystian Załęczny          Komisji Finansowo Budżetowej 
                                                            

      Grażyna Strączek
integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


